
PROTOKÓŁ  NR XL/2021 

z sesji Rady Miasta z dnia 22 grudnia 2021 r. 

Porządek sesji: 

1 .Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

Przewodnicząca Rady Miasta M. Stępniak otworzyła XL sesję  o godz. 10:00. Obrady 
prowadzone były w trybie mieszanym, na sali obrad nr 55 w Urzędzie Miasta oraz zdalnie. 
Radni obecni na sesji - 14, jeden radny nieobecny - radny J. Konat. W związku z powyższym 
Przewodnicząca stwierdziła quorum. 

W dalszej części Przewodnicząca powitała zebranych gości, wśród których obecni byli: Piotr 
Feliński Burmistrz Miasta, Beata Ociepa Z-ca Burmistrza Miasta, Magdalena Grad Skarbnik 
Miasta, Andrzej Rewiński Sekretarz Miasta, Krzysztof Kruczkowski Prezes MEC Sp. z o. o., 
Tomasz Hajdasz Prezes ZUK Sp. z o. o., Justyna Wardeńska Dyrektor PW Relax, Tomasz 
Chmielewski Dyrektor SOK, Anna Zdunek Kierownik MOPS, Elżbieta Krzeszowiec 
Kierownik ŚDS, Joanna Kruk Dyrektor CUW, Anna Lipkowicz Dyrektor Szkoły Podstawowej 
nr 15  Kamila Mich Wicedyrektor Szkoły Podstawowej nr 2, Izabella Starzyńska Dyrektor 
Szkoły Podstawowej nr 3, Dorota Borowczak Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4, Violetta 
Mazurkiewicz Dyrektor Przedszkola nr 1, Joanna Bąkowska Dyrektor Przedszkola nr 2, Radni 
Rady Seniorów Miasta Świdwin, Przewodniczący Zarządów Osiedli i Kierownicy UM. 

W dalszej części obrad Sekretarz Miasta przedstawił  wniosek o wycofanie z porządku obrad 
uchwały XL!271/21 w sprawie upoważnienia dyrektora Świdwińskiego Centrum Usług 
Wspólnych do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej - 
załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny W. Grzesiak zgłosił  wniosek o wycofanie z punktu 5 porządku obrad projektów 
uchwał  Nr XL/258/21 „ XL/259/21, XL/260/21, XL/261/21, XL/262/21, XL/263/21, 
XL/264/2 1, XL/265/2 1, XL/266/2 1, XL!26712 1, XL1268/2 1, XL/269/2 1, XL/270/2 1, ponieważ  
nie były one skierowane do poszczególnych komisji. Nie odbyły się  posiedzenia komisji 
stałych. Radny dodał, że jest poniżany, że jemu i mieszkańcom należy się  szacunek, że Statut 
nasz jest ułomny. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy na przygotowanie wniosku. 

O godz. 10:19 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji. 

Radni przystąpili go głosowania w pierwszej kolejności wniosku radnego W. Grzesiaka: - 
wynik głosowania za - 1, wstrzymał  się  - 2, przeciw - 11 głosów. 

Radni większości,-3 losów odrzucili wniosek radneo W. Grzesiaka.  

(załącznik do protokołu nr 2). 
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W dalszej części radni mieli przystąpić  do głosowania wniosku Burmistrza o zmianę  porządku 

obrad: 

1 .wprowadzenie w punkcie 5 porządku obrad Autopoprawki do projektu Uchwały Nr 

XL1258121 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Swidwin na lata 2022-2025 
polegająca na skorygowaniu numeracji porządkowej w tekście uchwały tj.: § 6 otrzymuje 

brzmienie * 5, * 7 otrzymuje brzmienie * 6, § 8 otrzymuje brzmienie § 7, § 9 otrzymuje 
brzmienie * 8; 

2.wprowadzenie w punkcie 5 porządku obrad Autopoprawki do projektu Uchwały Nr 

XL1264121 w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok polegającej na: zwiększeniu 
dochodów oraz wydatków w kwocie 73 .419,59 zł  w związku z realizacją  przez MOPS projektu 
„Uwierz w swój sukces", zmianie pomiędzy działami w związku z koniecznością  
zabezpieczenia środków w kwocie 70.000 zł  na oświetlenie ulic; 

3.wycofanie z punktu 5 porządku obrad Projektu Uchwały Nr XL1271121 w sprawie 
upoważnienia dyrektora Świdwińskiego Centrum Usług Wspólnych do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej; 

4.w-prowadzenie w punkcie 5 porządku obrad Autopoprawki do projektu Uchwały Nr 
XL/259/21 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2022 rok polegającej na uzupełnieniu § 3 
o źródło pokrycia deficytu 

Przewodnicząca Rady zaproponowała głosowanie blokowe nad wszystkimi ww. wnioskami. 

Radny W. Grzesiak nie zgodził  się  i przedstawił  wniosek o głosowanie nad każdym 
wnioskiem oddzielnie. 

Przewodnicząca oglosila przerwę  techniczną  do 10:50. 

O godz. 10:50 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

Radni przystąpili do głosowania nad wnioskiem radnego W. Grzesiaka o rozbicie głosowań  
oddzielnie nad każdym wnioskiem Burmistrza. 

Wynik głosowania: za - 1, przeciw -13 „ wstrzymał  się  —0 głosów 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

Radni odrzucili wniosek W. Grzesiaka. 

W dalszej kolejności radni przystąpili do głosowania blokowego nad wnioskami formalnymi 
zgłoszonymi przez Burmistrza. (załącznik do protokołu nr 4) 

Wynik głosowania: za - 12 głosy „ przeciw -0 głosów, wstrzymał  się  —2 głosy. 

Radni przyjęli wnioski Burmistrza. 

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta w zakresie działań  podjętych w okresie 
międzysesyjnym: 
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o 	Uroczyste zakończenie I kadencji Rady Seniorów Miasta Świdwin 

Przewodnicząca Rady wraz z panem Burmistrzem wręczyli obecnym na sali radnym z Rady 
Seniorów podziękowania za pracę  i okolicznościowe upominki. 

Dziękując w imieniu Seniorów głos zabrała Przewodnicząca Rady Seniorów pani Regina 
Barszcz, która podziękowała za współpracę, za okazaną  pomoc i za inspirację. 

Informacja o rozpoczęciu VI kadencji Młodzieżowej Rady Miasta Świdwin 

Przewodnicząca Rady poinformowała o rozpoczęciu VI kadencji Młodzieżowej Rady Miasta, 
której przewodniczącym został  Piotr Stachurski. 

3.,.Czas dla samorządu".  

Pan J. Ostapiec, pan W. Wyganowski, pan J. Augustyniak i pani H. Kurowska złożyli życzenia 
mieszkańcom. 

4.Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z działalności komisji za II półrocze 
2021r. 

Przewodniczący stałych komisji przedstawili sprawozdania z działalności komisji za drugie 
półrocze br. 

Informacje stanowią  załączniki do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

5. Podjęcie uchwał: 

Pani M. Grad Skarbnik Miasta przedstawiła prezentację  nt. Budżetu Miasta Świdwin na 
2022 rok. 

• uchwała Nr XL/258/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świdwin 
na łata 2022-2025 

• uchwała Nr XL/259/2 1 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na rok 2022 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwały RIO. 

Przewodniczący stałych komisji przedstawili opinie poszczególnych komisji nt. projektu 
budżetu miasta na 2022 rok. - opinie komisji były pozytywne. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu A. Szafrańska przedstawiła opinię  
komisji nt. projektu budżetu miasta na 2022 rok. Komisja projekt budżetu na 2022 rok 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję  nad projektem budżetu na 2022 rok.: 

Radna A. Kucharska zapytała Burmistrza o remont ulicy Miłej. Czy Burmistrz może udzielić  
informacji dlaczego ta inwestycja nie jest w budżecie, ewentualnie jaka jest możliwość  
etapowania tej inwestycji, jej realizacji? 
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Burmistrz odpowiedział, że jest to kwestia uzyskania dofinansowania. Jeżeli uda się  pozyskać  
dofinansowanie, będziemy próbowali, to zrobimy jeszcze w przyszłym roku. Zobaczymy jaka 
w marcu będzie wysokość  środków wolnych z tego roku. Na razie skupmy się  na tych 
inwestycjach, gdzie możemy dostać  dofinansowanie. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że odpowiedź  Burmistrza jest wymijająca i rozczarował  
się  tą  odpowiedzią. Radny dodał, że Burmistrz bardzo dobrze wie o tym, że bardzo ciężko 
będzie dostać  dofinansowanie na tą  ulicę. 

Burmistrz zapytał  radnego dlaczego? 

Radny P. Szypopszyński odpowiedział, że będzie za mało punktów przy realizacji projektu. 
Gdyby tak łatwo było dostać  na nią  dofinansowanie, to by była zrobiona już  w poprzedniej 
kadencji. Radny przypomniał  o swoim wniosku na komisjach, aby te prace odbywały się  
etapowo, na przykład do początku parkingu, który jest przy starym ośrodku zdrowia. Wg 
radnego na dofinansowanie nie ma co liczyć. Jeżeli chodzi o wolne środki, to radny powiedział, 
że głosował  za, ale jak miałby wybrać  czy ulica Wczasowa czy rozpocząć  pierwszy etap Miłej, 
to byłby za Miłą. 

Burmistrz odnosząc się  do wypowiedzi radnego powiedział, że wg niego ulica Miła ma dużo 
możliwości na dofinansowanie, bo tam jest połączenie z drogą  wojewódzką  i są  budynki 
publiczne, jest służba zdrowia, tylko wcześniej w ten sposób nie patrzyliśmy. Nie było 
przygotowanej dokumentacji projektowej. Do sierpnia składa się  wnioski do Funduszu Dróg 
Samorządowych. Dwa tygodnie temu dostaliśmy wiadomość, że Osiedle „Cztery Pory Roku" 
dostało się  na listę  i z Miłą  też  musimy podejść. 

Burmistrz dodał, że w ciągu trzech lat bardzo dużo dróg w mieście zostało zrobionych i 
większość  jest robiona z dofinansowaniem, Kołobrzeska, Pocztowa, różne montaże. 

W dalszej części radny P. Szyposzyński przypomniał, że powiedział, że nie zaakceptuje tego 
budżetu, jeżeli tak jak w poprzednim roku nie zaakceptuje Burmistrz prośby o wymianę  
oświetlenia na deptaku nad Regą. Radny powiedział, że prosi o tyle i tylko tyle, i zapytał  ile 
może kosztować  wymiana opraw i żarówek na deptaku nad Regą, 10, 5, 15 tys.? 

Radny poprosił  żeby Burmistrz pomyślał  też  o podwyżkach dla pracowników administracji w 
przedszkolu tak, aby zróżnicować  zarobki na stanowiskach. Radny podsumowując swoją  
wypowiedź, powiedział, że będzie głosował  „za,, przyjęciem budżetu, ale prosi o 15 tys. na  
wymianę  oświetlenia. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o nadwyżki środków pieniężnych, skąd będą  pochodzić? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że z subwencji uzupełniającej, którą  otrzymaliśmy, a która nie 
będzie wydana. Jest to subwencja wyrównawcza za rok 2021. Jest to tylko plan. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że mieliśmy nadwyżki 4 miliony. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że to było na koniec roku poprzedniego, a w tym roku budżet 
cały czas jeszcze realizujemy. 

Radny J. Siwek zapytał  o inwestycję  na ulicy Wiejskiej, Bocznej, Dobra Rycerskie - czy 
wniosek jest złożony? 

Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie, będzie składany w kolejnym naborze. 
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Radny J. Siwek zapytał  czy gdybyśmy dostali dofinansowanie, to jest szansa, że z puli 

9 400 000 zł  coś  zostanie ze względu na dofinansowanie? 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to dofinansowanie i my tylko zabezpieczamy wkład własny, a 
po stronie dochodów uwzględniamy dofinansowanie. 

Radna I. Markiewicz poprosiła o to, by znalazły się  w budżecie na 2022 rok pieniądze na 
naprawę  ulicy Dobrej. 

Radny P. Szyposzyński dodał, że samorządy będą  mieć  trudną  sytuację, bo zostaną  
pozostawione same sobie. 

Przewodnicząca Rady zapytała o rezerwę  celową  na remont obiektów oświatowych, bo jest 
ona dramatycznie niska na 99 tys. Co można za to wykonać? 

Skarbnik powiedziała, że nie było obowiązku jej tworzenia, ale została utworzona, ponieważ  
ciężko było spiąć  budżet i trzeba było z czegoś  zrezygnować. Jeżeli trzeba będzie dołożyć  do 
remontów obiektów oświatowych, to w trakcie roku będziemy dokładać  zwiększając wydatki 
bieżące. 

Przewodnicząca Rady zapytała o dotację  dla rodzinnych ogrodów działkowych. Czy nas na 
to stać  i czy w poprzednim roku któryś  ogród działkowy skorzystał  z tej dotacji? 

Pani E. Nikipierowicz odpowiedziała, że wszystkie ogrody otrzymały dotację, nawet 
dwukrotnie. 

Przewodnicząca Rady dodała, że 30 tys. może nie jest dużą  kwotą, ale biorąc pod uwagę  brak 
środków na inwestycje jest to do rozważenia, czy nas na to stać? 

Przewodnicząca zapytała o zmianę  w organizacji ruchu na 10 tys. i drugi wydatek na 50 tys.? 

Pan A. Kot odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwotę  10 tys. na  zmianę  organizacji ruchu, to są  
środki zabezpieczone na bieżące zmiany, a 50 tys. jest na opracowanie projektu stałej 
organizacji ruchu dla całego miasta. 

Burmistrz odniósł  się  do pytania o ogrody działkowe i odpowiedział, że 30 tys. na  ogrody nie 
jest dużą  kwotą, a środki są  bardzo fajnie wydatkowane i służą  sporej liczbie mieszkańców. 
Jest to też  jakieś  zaangażowanie mieszkańców w sprawy miasta i wydatkowanie środków, 
podobnie jak budżet obywatelski, mini granty, czy pieniądze dla stowarzyszeń. Nie jest to duża 
kwota. 

Przewodnicząca Rady zauważyła, że w zestawieniu z rezerwą  na remont placówek 
oświatowych to jest duża kwota. 

Burmistrz powiedział, że na oświatę  wydajemy 20 milionów, to jest % budżetu miasta. 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że potrafi liczyć. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to już  poza budżetem i PW Relax składa sprawozdania, 
my tylko przedstawiamy ogólne przychody, a kwota dotacji była ustalana w miesiącu 
październiku na 2022 r. i dotacja ze strony miasta nie może przekroczyć  50% ich kosztów. 

Burmistrz dodał, że dla PW Relax jest teraz trudny okres., bo są  ciągle ograniczenia. 
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Radny W. Grzesiak powiedział, że Burmistrz nie uwzględnił  prośby mieszkańców i radnego o 
doświetlenie deptaka koło Agromy, gdzie dzieci chodzą  do szkoły, a wybrał  doświetlenie 
Bukowca. 

Radny dodał, że wystarczyłyby 3-4 lampy solarne postawić  kolo Agromy. Radny dodał, że 
zdarzały się  tam ataki na dziewczynki. Jest tam niebezpiecznie. 

Burmistrz odpowiedział, że przy Agromie jest problem z deszczówką, z linią  i problem ze 
zbliżeniem do kolei, to trzeba to uzgadniać  z koleją. Nie ustawi się  tam solarów, bo tam są  
drzewa. 

Radny W. Grzesiak odpowiedział, że są  trzy drzewa. 

Radni nie przedstawili więcej pytań. 

Głosowanie:  

• Autopoprawka do uchwały Nr XL/258/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Świdwin na lata 2022-2025 

Wynik głosowania: za- 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw - O głosów 

• uchwała Nr XL/258/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Świdwin na lata 2022-2025 

Wynik głosowania: za- 13 glosów, wstrzymał  się  - 1 glos, przeciw - O głosów 

• Autopoprawka do uchwały Nr XL1259/2 1 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na 
rok 2022 

Wynik głosowania: za- 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw - O głosów 

• uchwala Nr XL/259/21 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na rok 
2022 

Wynik głosowania: za- 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw —O glosów 

Przewodnicząca Rady o godz. 12:20 ogłosiła przerwę  5 minut.  

o godz. 12:40 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

Dalsze procedowanie projektów uchwał: 
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• uchwała Nr XL1260121 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  z 

upływem roku budżetowego, ustalenia planu finansowego tych wydatków oraz określenia 

ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Wynik glosowania: za - 14 glosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - O glosów 

• uchwała Nr XL1261121 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia zakresu i zasad 
przyznawania oraz przekazywania dotacji dla Świdwińskiego Ośrodka Kultury na 2022 rok 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Wynik glosowania: za - 14 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - O głosów 

• uchwała Nr XL1262/21 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia zasad sprzedaży 
najmowanych lokali mieszkalnych oraz wyrażenia zgody na ustalenie przez Burmistrza 
bonifikaty od ceny ich sprzedaży 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Wynik głosowania: za - 14 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - O głosów 

• 	uchwała Nr XL1263121 w sprawie nadania nazwy rondu w Świdwinie 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy były jakieś  konsultacje w tej materii? Dlaczego nad tym 
nie obradowała Komisja Bezpieczeństwa? 

Przewodnicząca Rady dodała, że wniosek Starostwa nie wpłynął  do biura Rady. 

Radny W. Grzesiak zapytał  dlaczego nie konsultowano tego wniosku z mieszkańcami? 
Według radnego jest to błąd. 

Radna B. Bujak dodała, że ulica Kombatantów Polskich i Wojska Polskiego należą  pod 
Starostwo, oni są  zarządcą  i nie mamy pewności czy starostwo nie zrobiło konsultacji 
społecznych. Może należałoby ich spytać  na jakiej zasadzie wybrali taką  nazwę? 

Przewodnicząca Rady zauważyła, że brak wniosku skierowanego do rady, stawia radę  w 
kłopotliwej sytuacji, bo tylko z uzasadnienia projektu uchwały dowiadujemy się  jaki był  
przedmiot wniosku. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy zgodne z prawem jest to, że my jako nie właściciele tej drogi 
nadawali nazwę  temu rondu? 

Burmistrz odpowiedział, że są  dwa rodzaje konsultacji. Był  wniosek o zmianę  nazwy ulicy 
Niedziałkowskiego na Wyszyńskiego i wtedy przeprowadziliśmy konsultacje, bo wiązało się  to 
z dużymi kosztami. W tych konsultacjach wybrzmiało, że ludzie chcieli upamiętnić  postać  
kardynała Wyszyńskiego, ale żeby znaleźć  inne miejsce. Była propozycja ulicy Podwale i tego 
ronda i rozmawialiśmy ze Starostwem, bo Starostwo jest właścicielem tej drogi, 

7 



rozmawialiśmy też  z proboszczem i postanowiliśmy żeby zrobić  to do końca roku. Rondo nie 
ma nazwy, nie będzie tu żadnych kosztów. 

Przewodnicząca Rady zapytała co stało na przeszkodzie żeby wniosek trafił  do Rady? 

Burmistrz odpowiedział, że to jest pytanie do Starosty. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy to jest wniosek burmistrza czy starosty? Rada formalnie 
nie miała możliwości przeprowadzenia prac nad tym wnioskiem. 

Radna A. Szafrańska powiedziała do burmistrza, że powtarza, że rada musi się  zgodzić, musi 
wziąć  pod uwagę. Tak się  składa, że my nie musimy. 

Radny P. Szyposzyński zaproponował  żeby szybko zwołać  komisję  i sesję  nadzwyczajną. 

Radny M. Dereń  powiedział, że wniosek powinien trafić  do Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że to komisja Bezpieczeństwa ma w zakresie opiniowanie 
takich wniosków. 

Sekretarz powiedział, że wniosek starosty jest popierany przez burmistrza. Było bardzo mało 
czasu żeby skierować  ten wniosek do odpowiedniej komisji. Wniosek taki nie podlega żadnym 
konsultacjom społecznym, ani innemu typowi opiniowania. To jest kompetencja rady aby taką  
uchwałą  o nadaniu nazwy ulicy czy ronda w mieście nadać  nazwę. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że Rada nie neguje, stwierdza tylko, że nie ma wniosku. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła o godz. 13:00 dziesięć  minut przerwy. 

O godz. 13:12 Przewodnicząca Rady powrócila na salę  i wznowiła obrady. 

Radny W. Grzesiak przedstawił  wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 
XL1263/21 w sprawie nadania nazwy rondu w Świdwinie i skierowanie jej do pracy w Komisji 
Bezpieczeństwa. 

Wynik głosowania: za - 14 głosów jednomyślnie. 

Wniosek radni przyjęli.  

Autopoprawka do uchwały Nr XL/264/21w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok 

Wynik 21osowania: za - 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw —0 głosów.  

• uchwała Nr XL/264/21w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok 

Wynik glosowania: za - 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 glos, przeciw —0 głosów. 
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• uchwala Nr XL/265/21 w sprawie ustalenia diet i zasad zwrotu kosztów podróży 

dla przewodniczących Zarządów Osiedli 

Wynik glosowania: za - 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 glos, przeciw - O glosów. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy projekt uchwały był  konsultowany z Przewodniczącymi? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. 

Przewodnicząca Rady zapytała o zasadność  rozliczania zwrotu kosztów podróży służbowych. 
Przy podejmowaniu uchwały dotyczącej diet radnych tego elementu nie było w projekcie 

uchwały. Czy tutaj należy stosować  rozwiązania takie jak w przypadku pracowników 
zatrudnionych w jst? 

Sekretarz odpowiedział, że jest to prawidłowe i powinni być  tak samo rozliczani jak 
pracownicy samorządowi. 

uchwala Nr XL/266/21 w sprawie trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy 
uchwalodawczej przez Młodzieżową  Radę  Miasta Świdwin 

Wynik glosowania: za - 13 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos, przeciw - O glosów. 

• uchwała Nr XL/267/21 w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków obowiązujący na terenie Miasta Świdwin 

Radny M. Dereń  zapytał  się  czym różni się  punkt 4 od punktu 9? 

Pan T. Hajdasz odpowiedział, że doszły zmiany w prawie budowlanym i była konieczność  
przeredagowania pewnych zapisów w regulaminie. Ten regulamin zawiera sformułowania i 
przepisy już  zaakceptowane. 

Prezes ZUK odpowiadając na pytanie radnego powiedział, że nie wie czym różnią  się  te 
punkty, być  może się  coś  zdublowało. Można jeszcze usunąć  punkt 9. 

Sekretarz powiedział, że tu jest procedura dwustopniowa. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy Rada pozostaje przy przedstawionym projekcie? 

Radni wyrazili zgodę. 

Glosowanie: za - 13 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 glos. 

• uchwała Nr XL/268121 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta 
Świdwin na 2022 rok 

Przewodnicząca Rady ogłosiła o godz. 13:36. 
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o godz. 13:45 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

Wynik glosowania: za - 14 glosów, przeciw —0 glosów, wstrzymał  się  - O głosów. 

• uchwała Nr XL/269/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Świdwin na 2022 rok 

Radny W. Grzesiak powiedział, że są  w planie posiedzenia wspólne? 

Przewodnicząca Komisji B. Bujak odpowiedziała, że jest to plan. 

Wynik głosowania: za - 13 głosów, przeciw —0 głosów, wstrzymal się  - 1 głos. 

• uchwała Nr XL/263/21 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 
Miasta Świdwin na 2022 rok 

Wynik glosowania: za - 13 głosów, przeciw —0 głosów, wstrzymał  się  - 1 głos. 

6. Wolne wnioski i zapytania i 7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

o rozpatrzenie wniosku mieszkańca z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie bezprzetargowego 
wydzierżawienia działki nr 26/4 

Pani E. Nikipierowicz powiedziała, że został  ogłoszony przetarg na 10 stycznia i 
wnioskodawca został  o tym zawiadomiony. 

Radni pytań  nie mieli. 

Wynik głosowania: za - 9 głosów, przeciw —2 włosy, wstrzymał  się  - 3 głosy.  

Wniosek został  zaopiniowany pozytywnie.  

Radny W. Grzesiak zapytał  kiedy mieszkańcy mogą  skorzystać  z sauny, którego dnia, w 
jakiej godzinie? Czy 400 tys. na  cyfryzację  dotarło już  do miasta i na co zostanie 
przeznaczone? Czy garaże przy Kombatantów po Policji są  przekazane do miasta? Radny 
powiedział  też, że będziemy mieli przystanek kolejowy w 2023 roku na Zatorzu. Czy burmistrz 
coś  o tym wie? 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o przystanek to o tym wie. Budynek po Policji będzie 
przejęty, bo musi być  uchwała rady, a jeśli chodzi o garaże to nic na ten temat nie wiadomo. 
Odnośnie cyfryzacji prace są  w toku, pieniądze zostały przekazane. Sauna- PW będzie 
przedstawiał  regulamin. 

Przewodnicząca Rady złożyła mieszkańcom życzenia świąteczne. 

10 



8. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady o godz. 14:03 ogłosiła sesję  za zakończoną. 

    

Protokołowała: 
}i 	LZ 
M. IYSZCZUk 

   

   

Molka Stępniak 
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